
Henvendelsen drejer sig om, at jeg er umådeligt skuffet over, at de nye Miljøaftale, der skal 
bidrage til reducering af CO2 udledningen, ikke indeholder noget, hvor offentlige myndigheder går 
forrest.

Eksempelvis er der intentioner om, at private skal “tvinges” over i el-biler. Hvorfor skal Offentlige 
myndigheder ikke gøre det NU. På min arbejdsplads lokalt kunne 10-20 diesel biler skiftes til El-
biler, da de alene køre i lokalområdet, og aldrig kører over 150 km. dagligt. Svaret er, at 
dieselbilerne er billigere.


Tillad mig, at foreslå I drøfter om ikke det offentlige...Forsvaret, Politiet, Regionerne, Kommunerne 
og mange flere skal pålægges en sådan omstilling.


Hvor mange dieselbiler til vagter i Forsvaret og lokale patruljer for Politiet i byerne der kunne 
gennemføres i en golf bil - Den dansk producerede García kan indregistreres, og leveres i Utility 
udgaver.


Blot et forslag til jeres travle hverdag, og overvejelse i Folketingets ferie.
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